
Protokoll, IFK Nora Handbolls ledarträff 2024-01-13 

Närvarande: Mahdi, Johan, Andreas, Malin, Rickard, Stefan, Lina, Christin  

Mötessekreterare: Christin  

Tidhållare: Andreas 

Läget i lagen 

 FP 17/18. Johanna och Anna tränar. Har haft maxtak på 20 spelare, har resulterat i fullt lag. 
Har signalerat att det saknas material i hallen (Järntorgsskolan) som kan användas.   

 FP15/16. Fabien är ensam tränare. Få spelare. Skulle behövas fler spelare och stöttning av 
föräldrar. Lite oklart hur planen för laget ser ut när det gäller poolspel mm.  

 F13/14. Många spelare, kommer nya spelare under säsongen. Poolspelsammandrag har 
genomförts. Fråga om att genomföra poolspel i Nora tas upp för diskussion. Diskussion om 
att tjejerna födda -13 skulle kunna träna med F12 en dag i veckan. Onsdagar har varit svårt 
att få plats i halvsal.  

  P 13/14. Läget i laget är bra. En ytterligare ledare har tillkommit; Anders Karlsson. Ca 17 
spelare. 

 P 11/12. Dragit oss ur serien.  Gagnar inte laget att förlora stort, samt svårt att genomföra 
bortamatcher. Fokus nu är att hitta jämn nivå att spela på i träningsmatcher. Finns en stabil 
grupp som kommer på träningar, laget har utvecklats bra.  

 F11/12. Har tappat några spelare och har lite svårt med få spelare. Dock är de aktiva 
intresserade och fokuserade. Har haft tufft motstånd på matcher. Laget är anmält till LIBO-
cup men behöver dra sig ur. Senast tisdag 16 jan behöver besked lämnas. 

 F09/10. Funkar bra, 15 aktiva spelare. 1 dispens i år för -07:a.   
 P 08/10. Laget har lyfts. Tre spelare (08:or) spelar på dispens. Viss oro för träningsnärvaron 

som har glesats ur. Lite dålig fokus, sen ankomst mm. Onsdagar tränar lagen med vax.  
 

Info LOK 

Uppmaning att alla ledare kollar sina aktiviteter och läger in närvaro på träningar och 
eventuella andra aktiviteter. Malin förmedlar information till Järntorgsskolan. Stefan 
informerar i ledargruppen. Sista datum för att lägga in tider är 25 januari.  
Aktiviteter utöver träningar ska rapporteras till Stefan och Johan och vidare till SISU. Stefan 
stämmer av med Thomas (SISU). 
 

Årsmöte 

Poster att välja om: 
Ordförande (Johan) 
Vice ord. (Peter, inte intresserad av att fortsätta) 
Kassör (Ann, inte intresserad av att fortsätta) 
Suppleanterna (Jonas, Daniella, Michelle, Oscar) 
Valberedning 
 
Kvarstående ett år till:  
Sekreterare (Christin) 
Ledamot (Annika) 
 



Minimum 5 personer i styrelsen behövs. Tisdag 27 februari bestäms att årsmötet hålls. 
Vi behöver förslag på lämpliga namn att engagera till styrelsen. Som minst önskas en lista 
med personer att tillfråga. Ledarna ombeds lämna över lista till styrelsen och (speca om man 
fått svar: Ja, Nej, Kanske, inget svar). Senast 31 januari rapporteras lista.  
Måndag skickas lista med arbetsbeskrivning för posterna till ledarna.  
 
Team Sportia 
Jonas tar över ansvaret att hämta varor från Teams Sportia i Linde i stället för Malin. Christin 
finns som reserv.  
Finns behov av att se över matchställen inför nästa år, vi behöver se över ansvaret för den 
uppgiften. Bra om det är klart under våren för att inte få så mycket arbete under hösten då 
det finns mycket annat arbete som ska göras. 
 

Årshjulet 

Fler ledarträffar behövs för att kunna prata om träningsutbyte, ledarskap mm. SISU har 
föreningsutveckling som fokusområde 2024. Till nästa ledarträff bjuder vi in Tomas (SISU) för 
att jobba vidare.  
Stefan och Christin går igenom årshjul, bemanning och ansvarsområden. Christin skickar ut 
utkastet till Malin, Andreas och Rickard.  
Diskussion om att tillskapa en utvecklingsgrupp som jobbar vidare med organisation och 
utveckling.  
Finns behov och intresse av fler ledarträffar. Lina bokar in tid under våren.  
Idé om att genomföra idrottsskadeutbildning.  
 

Föreningsjobb 

Eftersom säsongen slutar i mars behöver försäljningen påbörjas tidigt på året, också för att 
inte konkurrera med skolklassers försäljningar.  

Vi bestämmer att inte sälja lotter eftersom det innebär att vi direkt lämnar ut ett värde som 
ska återbetalas, vilket innebär en risk.  

Februari är en månad då det inte är så mycket försäljningar och som passar bra med vårt 
verksamhetsår. Kakor var lättsålt och det är inte fel att sälja även under våren. Vi satsar på 
kakor i februari och klädförsäljning (New Body) i höst. Bra om vi kan beställa Bingo Lotter till 
jul och nyår tidigare nästa säsong.  

  



 

Tabellen visar saldot i lagkassorna vid årsskiftet: 

 

Läget i hallen 

Vaxstädningen fungerar ok.  

Finns behov av att diskutera vaxanvändningen och vikten av att tränarna har koll och talar om 
hur vaxet får användas. Uppmaning att prata med spelarna.  

F 13/14 behöver träningstid i fullstor sal pga att de är så många. Kan behöva justeras. Kan också 
behöva dela laget i två.  

Handbollen behöver fler träningstider vilket behöver samordnas med innebandyn och friidrotten. 
Kommunen behöver vara med i samtalen och fördela rättvist. Järntorgsskolan har eventuellt 
lediga tider.  

Malin ska ha möte med kommunen för att på nytt ta upp frågan om fördelningen av halltider 
mellan lagen. 

Cuper  

Libo. Tre lag anmälda (F09/10, P11/12, P08-10) 

Järnvägen cup. 25-26 maj. Dags att anmäla. Lag som är intresserade: p08-10, P11/12, F09/10. 

Vintrosa Beach, andra helgen i augusti.  

Örebro cupen, mitten av sept. 

Hallbybollen, Jönköping, första helgen januari.  

Kopparcupen Falun, första helgen januari 

Irsta, Västerås 

Helton cup, sista helgen i nov.  

Malin och Stefan lägger upp en cupnyhet i ledargruppen.  

Tränarutbildning 

Lagkassor:  Herr P07/08 P09/10 P11/12 P13/14 F09/10 F11/12 F13/14 Handbollskul 15/16 

In Ut                   

Ingående saldo       2945     2945       

Lotter        2625     3125       

Ravelli   505 1352 1448 1713   5182 1731 330 313 

  Mat LIBO Cup           -1060       

Städning Stan             5000       

  
Pizza VM 
damer           -600       

Kakor höst 23       1095 1530 3000 2745 1455 4710   

Bingolotter             2926       

                      

           

Saldo   505 1352 8113 3243 3000 20263 3186 5040 313 



Info har lagds ut i ledargruppen om datum för utbildningar. Informationen behöver komma ut i 
god tid. Minst en av ledarna bör ha utbildning på den nivå lagen spelar. Påminnelse att anmäla 
till TU1.  

27-28 jan samt 4-5 maj: TU3 

9 mars: TU1. 

Hand the ball. Kostar 10 000 kr, fyra ledare får gå. Maria + en till fritidsledare, Malin + ytterligare 
en vakant. Bidrag söks för att (del)finansiera.  

Laget.se 

Digital fakturering har fungerat bra. 146 betalda fakturor, 9 förfallna. 10 st där åtgärder krävs.  

En nyhet till våren är att det ska gå att betala med swich. I och med uppdateringen till 
swischbetalning kommer kostnaden för fakturering bara gälla de fakturor som betalas. I och med 
det kan vi uppmana möjligheten att bli stödmedlem. 

Reducerad avgift för de medlemmar som börjar senare på säsongen.  

Förra året fick vi in totalt 150 betalda fakturor som jämförelse till årets betalda.  

Uppmaning till tränarna: se över om några av spelarna i respektive lag inte har betalt eller saknar 
kontaktuppgifter till vårdnadshavare. Stefan kan informera om dels digital fakturering, dels om 
möjligheterna som finns på laget.se via silverpaketet (tex kallafunktionen). 

Övrigt 

Finns intresse av att åka på en match gemensamt?  Det är en bra aktivitet att göra tillsammans. 
Lindesberg eller Örebro. 

Påminnelse om att fånga upp spelare som slutar i de fall det kan vara aktuellt fånga upp som 
ledare, domare eller att engagera i olika sammanhang.  

Styrelsen behöver tydliggöra inställningen till ersättning för hotellövernattning i samband med 
utbildning. Hotellkostnad bör ses om en del i utbildningspaket.  

 
 


